
Dz-07.0021.2.2015 

Protokół nr 4/2015 

z IV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 17 lutego 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście: przedstawicielka organizacji pozarządowej i mieszkańcy Dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył IV sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał, informując jednocześnie, że 

wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych 

w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 

Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków nr: 39, 40, 41, 

42, 43, 44, 45, 46, 47. Również te projekty członkowie Rady uchwał pocztą elektroniczną. 

Przewodniczący wyjaśnił, że autorzy projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały nr 

III/33/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 20 stycznia 2015 roku w sprawie 

przeznaczenia środków finansowych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego 

na 2016 rok (druk nr 48), zadecydowali, aby nie wprowadzać tego projektu do porządku 

obrad sesji. Wnioski o rozszerzenie porządku obrad zostały kolejno poddane pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 39 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 40 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 41 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 42 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 43 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 44 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 45 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 46 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 47 – jednomyślnie 15 głosów za, 

W trakcie głosowań na salę przybyło trzech członków Rady. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 20 stycznia 2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 



związanych z wprowadzonymi ograniczeniami postoju pojazdów w okolicach parkingu 

podziemnego przy Muzeum - projektodawca Grupa radnych (druk nr 36). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Pększyca-Grudzińskiego w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.2039.2014.ASI z 14.01.2015) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 37). 

6. Projekt uchwały w sprawie Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego działającego 

w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa dla Miasta Krakowa pod nazwą 

„Bezpieczny Kraków” na lata 2015-2018 – projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, 

Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 38). 

7. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

w 2015 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 39). 

8. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 – projektodawca Zarząd (druk nr 40). 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/623/2014 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 8 lipca 2014 r. w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków 

finansowych w ramach zadań priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy 

Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie” – projektodawca Zarząd (druk nr 41). 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/640/2014 rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu 

ofert w ramach współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 roku – 

projektodawca Zarząd (druk nr 42). 

11. Projekt uchwały w sprawie anulowania uchwał związanych z zadaniami inwestycyjnymi 

planowanymi przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2015 oraz 

2016 – projektodawca zarząd (druk nr 43). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2015-2016 – projektodawca Zarząd 

(druk nr 44). 

13. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2015-2019 – projektodawca Zarząd 

(druk nr 45). 

14. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwał Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz korekt 

uchwał dotyczących wniosków do prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec planowanych w latach 2013-2015 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 46). 

15. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zniesienia statusu pomnika przyrody 

w odniesieniu do drzew na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-

07.6120.1.2015.PB z 11.02.2015) – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 47). 

16. Oświadczenia i komunikaty. 



Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z III sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 20 stycznia 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed przystąpieniem do procedowania 4. punktu porządku obrad przewodniczący Szczęsny 

Filipiak udzielił głosu mieszkańcom osiedla Na Borach. Przedstawili oni problemy, z jakimi 

borykają się na swoim terenie, z których największym jest brak zaopatrzenia w wodę. 

Obecnie woda dostarczana jest na osiedle przez Gminę Liszki, jednak wieczorami 

i w weekendy występują braki. Z wiedzy nabytej przez mieszkańców w kontaktach 

z krakowskim Miejskim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji wynika, że kilka lat 

temu wójt Gminy Liszki zobowiązał się do wybudowania hydroforni, lecz jak dotąd nie 

została ona zrealizowana. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Jan Dziura-Bartkiewicz. Przewodniczący 

zobowiązał się wystąpić do MPWiK z prośbą o informację, czy faktycznie było zobowiązanie 

wójta Gminy Liszki do budowy przepompowni, jak również z pytaniem, jakie są szanse 

podłączenia osiedla Na Borach go krakowskiej sieci wodociągowej. Stwierdził również, że 

Rada postara się zdobyć informację od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, czy 

po zmianie przepisów w kwestii norm hałasu, na osiedlu będą mogły powstać ekrany 

akustyczne. 

Mieszkańcy zgłosili ponadto problem braku pojemników na odpady segregowane oraz 

wskazali na pilną potrzebę budowy chodnika na osiedlu. 

W trakcie wystąpienia mieszkańców na salę obrad przybył jeden członek Rady. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

związanych z wprowadzonymi ograniczeniami postoju pojazdów w okolicach parkingu 

podziemnego przy Muzeum zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

Referent zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu do projektodawcy w celu analizy 

okoliczności, które nie były znane w momencie przygotowywania projektu. Przewodniczący 

Szczęsny Filipiak poinformował, że nie było żadnych zgłoszeń do dyskusji. Z głosem 

popierającym wniosek formalny wystąpił Paweł Kajfasz, głosu „przeciw” nie było. 

Wniosek formalny został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 19 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Pększyca-Grudzińskiego w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.2039.2014.ASI 

z 14.01.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrała Julia Mach.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Pększyca-Grudzińskiego w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.2039.2014.ASI 

z 14.01.2015) została podjęta stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

(Uchwała nr IV/36/2015). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego działającego w ramach 

Programu Poprawy Bezpieczeństwa dla Miasta Krakowa pod nazwą „Bezpieczny Kraków” 

na lata 2015-2018 zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Hawranek. 



Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę, w myśl której: 

- paragrafie 1 dopisuje się: Tomasz Meus, 

- w paragrafie 2 dopisuje się na końcu następujący tekst: Marian Kaliski. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za. 

Uchwała w sprawie Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego działającego w ramach 

Programu Poprawy Bezpieczeństwa dla Miasta Krakowa pod nazwą „Bezpieczny Kraków” 

na lata 2015-2018 została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr IV/37/2015). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2015 r. 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2015 r. została 

podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr IV/38/2015). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Paweł Kowalski, Marcin Kapusta, Andrzej Maria Hawranek, 

Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Jan Dziura-Bartkiewicz, Marek Golonka, Łukasz 

Filipiak, Witold Górny, Jakub Markowski, Paweł Kajfasz, Marek Sikora. 

Poprawki do projektu uchwały zgłosili: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak (zgłosił dwie 

poprawki), Marcin Kapusta. Poprawki zostały poddane pod głosowanie w kolejności 

zgłoszenia. Ponadto, na wniosek uprawnionej grupy radnych, głosowanie pierwszej poprawki 

Krzysztofa Kwarciaka odbyło się jako głosowanie imienne. 

Jako pierwsza z kolei została poddana pod głosowanie poprawka zgłoszona przez Szczęsnego 

Filipiaka, w brzmieniu: 

1. W miejsce dotychczasowej podstawy prawnej do projektu wpisuje się nową, 

w następującym brzmieniu: 

Na podstawie § 3 pkt 1, § 63 ust. 3, § 65 ust. 3 oraz § 164 uchwały nr XCIX/1501/14 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII 

zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec 

uchwala, co następuje: 

W załączniku do uchwały: 

2. Likwiduje się pozycję: 

REZERWA – kwota do rozdzielenia na zadania dzielnicy z rezerwy celowej odrębnymi 

uchwałami (z przypisaną kwotą 53 471 zł) 

3. Zmniejsza się kwotę przeznaczona na realizację Budżetu Obywatelskiego w 2015 r.  do 100 000 zł.  

4. Zadanie z pozycji „D 1 – modernizacja infrastruktury sportowej przy Szkole Podstawowej 

nr 72 (z przypisana kwotą 27 000 zł) przenosi się do pozycji A na pozycję 11. 

5. Tworzy się nowe zadanie pn. Remont chodników wskazanych do realizacji odrębną 

uchwałą (z przypisaną kwotą 73 471 zł) i wpisuje się je w części C na pozycji 10. 

6. Zadanie nr 1 z części INNE pn. zakup sprzętu sportowego dla Klubu Sportowego 

„Zwierzyniecki” ( z przypisaną kwotą 7 000 zł) przenosi się na pozycję 26. w części I. 

7. Zadanie nr 2 z części INNE pn. Zakup kajaków dla Kolejowego Klubu Wodnego 1929 

(z przypisaną kwotą 6 000 zł) przenosi się na pozycję 27. w części I.   

8. Zadania nr 3 i 4 z części INNE otrzymują odpowiednio nr 1 i 2. 



9. Skreśla się kwoty wpisane w rubrykach: A, B, C, D, E, F, G, H, I, J, K, INNE. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Jako druga z kolei została poddana pod głosowanie pierwsza poprawka Krzysztofa 

Kwarciaka, w brzmieniu: 

W załączniku do uchwały w punkcie C9 wykreśla się pozycję nr 9: ul. Podkamyk – remont 

nawierzchni dłuższego sięgacza. 

W głosowaniu imiennym członkowie Rady głosowali następująco: Jan Dziura-Bartkiewicz – 

przeciw, Łukasz Filipiak – przeciw, Szczęsny Filipiak – przeciw, Marzena Garzeł – przeciw, 

Marek Golonka – przeciw, Witold Górny – przeciw, Andrzej Hawranek – przeciw, Andrzej 

Maria Hawranek – nieobecny, Krzysztof Jakubowski – przeciw, Paweł Kajfasz – wstrzymuje 

się, Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – wstrzymuje się, Krzysztof Kwarciak 

– za, Julia Mach – przeciw, Magdalena Mardyła – przeciw, Jakub Markowski – przeciw, 

Tomasz Meus – przeciw, Jerzy Milej – nieobecny, Marek Sikora – przeciw, Maciej Straż – 

przeciw, Ewa Wcisło – wstrzymuje się. 

W wyniku głosowania (1 głos za, 14 przeciw, 4 wstrzymujące się) poprawka nie uzyskała 

wymaganej większości, co oznacza, że została odrzucona. 

Jako trzecia z kolei została poddana pod głosowanie poprawka zgłoszona przez Marcina 

Kapustę, w brzmieniu: 

W załączniku do uchwały w punkcie C podpunkt 9 pozycja 9 dopisuje się – „utwardzenie”. 

W głosowaniu za poprawką oddano 8 głosów, przeciw 9, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka nie otrzymała wymaganej większości, a zatem została odrzucona. 

Jako czwarta z kolei została poddana pod głosowanie druga poprawka Krzysztofa Kwarciaka, 

w brzmieniu: 

W załączniku do uchwały zmniejsza się kwotę przeznaczoną na poniżej wymienione zadania: 

lp. K7 „Remont modernizacja lub wymiana tablic informacyjnych Rady Dzielnicy według 

wskazań Dzielnicy” do 3 000 zł. 

Skreśla się zadanie lp. K6 Wykonanie gadżetów promocyjnych. 

Pozyskane w ten sposób środki przeznacza się na powiększenie środków przeznaczonych na 

zadanie C9. 

Za poprawką oddano 3 głosy, przeciw 13, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Oznacza to, że 

poprawka nie uzyskała wymaganej większości, a zatem została odrzucona. 

Uchwała w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2015 została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr IV/39/2015). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/623/2014 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 8 lipca 2014 r. w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków 

finansowych w ramach zadań priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy 

Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również poprawkę 

w brzmieniu: 

Uzupełnia się podstawę prawną do uchwały poprzez wpisanie w miejsce wykropkowane słów: 

III/39/2015. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę. 

Została ona przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/623/2014 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 8 lipca 2014 r. w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych 

w ramach zadań priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy Miejskiej Kraków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr IV/40/2015). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/640/2014 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu ofert 

w ramach współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 zmiany roku zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również poprawkę w brzmieniu: 

Uzupełnia się podstawę prawną do uchwały poprzez wpisanie w miejsce wykropkowane słów: 

III/39/2015. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę. 

Została ona przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LVIII/640/2014 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu ofert w ramach 

współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 zmiany roku została 

podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr IV/41/2015).  

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie anulowania uchwał związanych z zadaniami inwestycyjnymi 

planowanymi przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2015 oraz 2016 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie anulowania uchwał związanych z zadaniami inwestycyjnymi 

planowanymi przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2015 oraz 2016 

została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr IV/42/2015).  

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2015-2016 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2015-2016 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

IV/43/2015). 

Ad. 13. 



Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2015-2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Jan Dziura-Bartkiewicz i Julia Mach, która 

zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Z głosem „za” wnioskiem formalnym 

wystąpił Marek Golonka, z głosem „przeciw” - Krzysztof Kwarciak. Przewodniczący 

Szczęsny Filipiak odczytał listę osób zapisanych do głosu, na której znaleźli się; Krzysztof 

Kwarciak i Marcin Kapusta. 

Wniosek formalny został przyjęty stosunkiem głosów: 15 za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących 

się. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2015-2019 została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr IV/44/2015). 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie zmian uchwał Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz korekt 

uchwał dotyczących wniosków do prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec planowanych w latach 2013-2015 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak, Andrzej Maria Hawranek. 

Uchwała w sprawie zmian uchwał Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz korekt uchwał 

dotyczących wniosków do prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec planowanych w latach 2013-2015 została podjęta jednomyślnie – 

20 głosami za (Uchwała nr IV/45/2015). 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zniesienia statusu pomnika przyrody 

w odniesieniu do drzew na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-

07.6120.1.2015.PB z 11.02.2015) zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

W dyskusji głos zabrał Marek Golonka. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zniesienia statusu pomnika przyrody w odniesieniu do 

drzew na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (pismo znak: WS-07.6120.1.2015.PB 

z 11.02.2015) została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr IV/46/2015).  

Ad. 16. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że projekt uchwały według druku nr 48 został przygotowany przez grupę 

radnych na wypadek, gdyby Rada Dzielnicy nie zdecydowała się przeznaczyć środków na 

budżet obywatelski w 2015 r., ponieważ jednak tak się stało, nie został wprowadzony do 

porządku sesji; w dyskusji po wystąpieniu przewodniczącego wzięli udział: Andrzej Maria 

Hawranek, Łukasz Filipiak i Szczęsny Filipiak, 

 poinformował, że zgodnie z opinią prawną Dzielnica nie może przesunąć środków 

niewydatkowanych w danym roku na rok następny, 



 nawiązując do będących przedmiotem konsultacji wykazów dróg, terenów i obiektów, na 

których będą realizowane zadania Dzielnic, stwierdził, że najprawdopodobniej te tereny 

i obiekty, które znajdą się na przyjętych listach, będą należały do wyłącznej kompetencji 

Dzielnic; poprosił wszystkich radnych o wnikliwe zapoznanie się w wykazami, informując 

jednocześnie, że sesja, na której będzie podejmowana uchwała w tej sprawie, odbędzie się 

najprawdopodobniej 3 marca br., a przedmiotowy projekt uchwały zostanie przygotowany 

przez Zarząd, 

 poinformował, że został przyjęty harmonogram budżetu obywatelskiego, 

 poinformował, że po sesji zainteresowani będą się mogli zapoznać ze roboczym projektem 

VI etapu przebudowy ul. Królowej Jadwigi, przekazanym przez projektanta. 

Łukasz Filipiak przedstawił harmonogram spotkań z mieszkańcami w sprawie dzielnicowego 

budżetu obywatelskiego. 

Przewodniczący komisji merytorycznych poinformowali o terminach najbliższych posiedzeń: 

Komisja Edukacji oraz Dzielnicowego Budżetu Obywatelskiego – dodatkowe posiedzenie 

w dniu 26.02.2015 o godz. 18.00, następne zgodnie z harmonogramem - 10.03.2015, godz. 

18.30, 

Komisja Kultury Fizycznej, Sportu, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Współdziałania 

z Organizacjami Pozarządowymi – 12.03.2015, godz. 18.30, 

Komisja Kultury, Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami – 12.03.2015, godz. 19.15, 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – 19.02.2015, godz. 17.00, 

Komisja Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa – 12.03.2015, godz. 17.30. 

Przewodniczący zwrócił się do przewodniczących komisji o przekazywanie informacji 

o posiedzeniach komisji drogą mailową do sekretariatu i do p. Magdaleny Mardyły, która ma 

stały kontakt z informatykiem obsługującym stronę internetową Dzielnicy. Pani Magdalena 

Mardyła podała adres mailowy, na który członkowie Rady mogą przesyłać informacje, które 

ich zdaniem, powinny się znaleźć na stronie internetowej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.30 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

 Szczęsny Filipiak 


